
ZAPISNIK

s 21. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 24. listopada 2019. na DHMZ-u, Grič 3, Zagreb,

s početkom u 15:30

Prisutni:
1. Upravni odbor: Antun Marki, Vesna Đuričić, Ivan Güttler
2. Ostali: Dunja Mazzocco Drvar (samo na 1. točci dnevnog reda)

Ispričani: Igor Kos, Mladen Rupčić, Alen Sajko, Kornelija Špoler Čanić

Dnevni red:
1. HMČ
2. MI7
3. Skupština Društva
4. Razno - izvještaj s jesenskog izleta Društva

Ad 1.

Vesna Đuričić je izložila stanje s nužnim ispravkama na broju 53. prije slanja tisak.
Prisutni članovi UO HMD-a su izrazili ozbiljne zamjerke na rad Uredništva Časopisa. Rad na
ispravkama je u tijeku i očekuje se da će broj 53 izaći do kraja 2019.

Uredništvu Časopisa, čija je predstavnica Dunja Mazzocco Drvar sudjelovala na ovoj
točci sastanka, je zahvaljeno na prikupljanju priloga i korektnoj komunikaciji s autorima i
recenzentima na broju 53., no naglašeno je da je samo pravovremenom reakcijom pauziran
postupak tiskanja broja koji ne zadovoljava neke od minimuma stručne, tehničke i jezične
kvalitete.

Prisutni članovi UO-a ocijenjuju da je glavni i odgovorni urednik HMČ-a Bojan
Lipovšćak morao uložiti više pažnje u (1) uvažavanje svih sugestija recenzenata za većinu
priloga i lektora za engleski jezik te u (2) korekturu prijeloma.

Dunja Mazzocco Drvar je također naglasila dva tehnička problema koje je nužno
HITNO riješiti:

(1) Sustav za primanje i slanje pošte na adresu hmc@meteohmd.hr nema funkcionalan
filter za neželjenu poštu.

(2) Sustav za primanje i slanje pošte na adresu hmc@meteohmd.hr samostalno briše
poštu staru nekoliko mjeseci iz inboxa.

Trenutno je otvoren natječaj za novo uredništvo HMČ-a, a do tada će UO HMD-a
preuzeti obvezu pripreme broja 53 za tisak, uz pomoć D. Mazzocco Drvar u administiranju
hmc@meteohmd.hr.
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Ad 2.

O trenutnim aktivnostima u pripremi MI7 izvijestila je Vesna Đuričić, predsjednica
organizacijskog odbora MI7. Očekuje se slanje prvog poziva na konferenciju u sljedećih
tjedan dana. Web stranica i sustav za prijavu je spreman i testiran. Planiraju se osigurati
sredstva za sudjelovanje četiri pozvana predavača. OO MI7 održao je do sada jedan
sastanak, ali redovito komunicira elektroničkom poštom.

Ad 3.

Predlaže se elektronička Skupština Društva u prvom dijelu prosinca 2019. Točke za
prihvaćanje će uključivati prijedlog plana rada te financijskog plana Društva za 2020.

Ad 4.

Preneseni su vrlo pozitivni komentari s jesenskog izleta Društva u Park prirode
Papuk. Za web stranicu Društva je u tijeku priprema galerije slika i video materijala s
održanog izleta. Izlet je održan u organizaciji Hrvatskog meteorološkog društva i Hrvatskog
agrometeorološkog društva.

Sastanak Upravnog odbora u nepotpunom sastavu je završio u 17:00.

Zapisničar: Ivan Güttler
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